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  Pohádkový les a rekord
228 dětí prošlo letošním Pohádkovým lesem
18 675 zelených ruliček od toaletního papíru
1 813 m dlouhý had z ruliček
31 pohádkových postav
a mnoho dalších čísel provázelo letošní Pohádkový 
les. A bohužel i ošklivé počasí. Týden před Pohádko-
vým lesem pěkně, týden po Pohádkovém lese zase 
pěkně. Jen ta sobota byla poněkud „pošmurná“. 
Ale nás to neodradilo v pořádání dalšího ročníku 
Pohádkového lesa. Některé pohádkové postavičky 
nám sice málem zmrzly, ale nikdo to neodstonal. 
Rekord byl také v ohrožení. Paní komisařce se ne-
zdály naše zelené ruličky. Některé prý byly málo ze-
lené, některé jen nastříkané jednou čarou. A počasí, 
tak to nás také pěkně „vymňouklo“, a tak se naše 
veledílo celé rozmočené nakonec rozpadlo. Týden 
poté zasedla komise v agentuře Dobrý den v Pelhři-

mově a nakonec rozhodla. A rozhodla dobře. Získali 
jsme certifikát o vytvoření českého rekordu. 
V příštím roce plánujeme další rekord. Ale jaký? 
Dejte nám vědět? Máte určitě dobré nápady? Jen 
oddělíme Pohádkový les a rekord. Obě tyto akce 
jsou velmi náročné a jak jsme se poučili, obě najed-
nou dělat na výbornou nejdou. 
Své tipy na rekord sdělte v knihovně. Těšíme se, co 
vymyslíte.
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Milí spoluobčané.
Dovolte mi přispět do diskuze o městské policii. 
Již dlouho zvažuji, zda se s vámi podělit o zlep-
šovací návrh, který by velice povznesl naše jinak 
fádní město, a který, jak doufám, všichni oceníte. 
Ale dosti již planých řečí.
Zaveďme v našem městě ponocenský úřad. Zprvu 
by se mohlo jednat o paralelní orgán k městské 
policii, ale troufám si tvrdit, že již brzy by bylo 
každému občanu včetně členů zastupitelstva 
více než zřejmé, jak tento úřad ve všech směrech 
městskou policii předčí.
Vzpomeňme tudíž některých výhod. V první řadě 
by na tento úřad stačil jen jeden člověk, a k tomu 
trouba. Městští strážníci jsou minimálně dva. 
Nemaje vozidla, ponocný by též uspořil výdaje 
za pohonné hmoty. A vzhledem k faktu, že trest-
ná činnost je páchána převážně v noci, pracovní 
doba ponocného vhodně reaguje na tuto skuteč-
nost a je tedy v duchu hesla „Pomáhat a chránit“. 
V neposlední řadě by ponocný prospěl turistické-
mu ruchu v našem městě. Vždyť vesnice a města 

s ponocným by šla spočíst na prstech jedné ruky.
Obzvláště v boji proti některým typům zločinnos-
ti je ponocný nedocenitelný. Čerpejme při tom 
z článku uveřejněného v dubnovém čísle zpravo-
daje „Policajti (městští) co děláte?“, v němž jsou 
druhy přestupků, které policie řeší. Jistě si ponoc-
ný nezadá se strážníky v potírání přestupků proti 
občanskému soužití, proti veřejnému pořádku 
a mnohým dalším. Hůře by si sice počínal při 
odhalování černých skládek, neboť tyto nejsou 
v noci vidět. Zato by ale zazářil při boji s přestup-
ky proti alkoholismu. Každému pachateli, který by 
se proti alkoholismu postavil, by ochotně nabídl 
kvalitní alkoholický nápoj ze své placatice a tento 
by jej jistě přijal s větší důvěrou než od příslušní-
ka městské policie.
Co říci závěrem? Pevně doufám, že se v napjatém 
městském rozpočtu najdou peníze na výše zmí-
něnou troubu, která by byla jediným vstupním 
nákladem ponocenského úřadu.

Za Spolek pro pozdvižení města
jednatel

  O městské policii

Během letních 
prázdnin Městská 
policie řešila mimo 
jiné i tyto události:

Městské policii bylo 
oznámeno poničení 
okrasné a užitkové 
zahrady u rodinného 
domu. Na místě bylo 
zjištěno, že zde ne-
známou chemikálií 

pachatel poničil trávník, ovocné stromy, bylinkové 
keře, zeleninu zde vysázenou. Škoda byla majite-
lem vyčíslena na 3000,- Kč. Pachatel byl šetřením 
nalezen a celá věc byla předána ke správnímu řízení 
i s požadavkem na náhradu škody.

Během pouťového veselí Městské policii oznámi-
la majitelka motorového vozidla, že jí u vozu bylo 
rozbito boční okno. Hlídka MP na místě provedla 

šetření a po několika minutách pachatele dopadla. 
Mladík, který se posléze k činu doznal, na svoji ob-
hajobu uvedl, že měl rozepři se svým známým a po-
třeboval si vybít vztek. Škoda byla v odborném ser-
visu vyčíslena na 3.700,- Kč a mladík jí samozřejmě 
uhradí a po uhrazení škody jej čeká tučná pokuta za 
poškozování cizí věci.

Na služebnu MP se dostavil muž, který byl na ná-
vštěvě u rodičů v N. Včelnici, když zjistil, že jim po 
pozemku volně pobíhající pes honí drůbež. Násled-
ně zjistil, že opodál jdoucímu majiteli psa to zjevně 
nevadí a proto ho vyzval, aby si psa chytl. Majitel se 
k tomuto neměl, proto se oznamovatel pokusil psa 
zahnat. To se však zase nelíbilo majiteli psa a ozna-
movatele slovně a následně fyzicky napadl. Majitel 
psa se bude u správního řízení zodpovídat hned ze 
dvou přestupků a to z přestupku proti občanskému 
soužití a porušení vyhlášky města.

Za MP N. Včelnice 
A. Přikryl

Výběr z událostí Městské policie  
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V zastupitelstvu patříte k těm nejmladším čle-
nům, myslíte si, že je věk pro rozhodování o dění 
v našem městě rozhodující nebo v tomto přípa-
dě nehraje žádnou roli?

(Smích.) Na tuto otázku jsem již odpovídal v minu-
lém volebním období, když jsem začínal. Ale ten-
tokrát už nepatřím mezi úplně nejmladší zastupi-
tele, je to tak půl na půl. Myslím si, že věk nemá 
až takový vliv na rozhodování, starší zastupitelé 
mají více zkušeností, ale mladší mají zase třeba 
lepší nápady na zkulturňování města a podobně.

Jste členem zastupitelstva a zároveň pracujete 
ve společnosti Etko (zatím), máte tak větší pře-
hled o tom, co by se ve městě dalo nebo spíše 
mělo učinit?

To jo, to asi mám. Nápadů by bylo hodně, ale bo-
hužel jsou velice omezené finanční prostředky, 
tak se mnoho záměrů vůbec uskutečnit nedá, 
i když by to bylo pro město velice přínosné.

V předchozí otázce jsme zmínili slovíčko „zatím“. 
Máme tím na mysli to, že se mají pracovníci Etka 
„přesunout“ a stát se zaměstnanci Města Nová 
Včelnice a plnit tak opět funkci technických slu-
žeb. Máte představu, jaké to pro vás přinese 
změny a zda to bude pro město prospěšné?

Ano je to pravda, že zaměstnanci Etka se budou 
k 1. 10.  přesouvat pod Město Nová Včelnice jako 
jeho zaměstnanci. Co se týká pracovní stránky, 
tak to pro nás  myslím zůstane stejné, taktéž i pro 
občany s nabídkou našich služeb. Jestli to přinese 
pro město nějaké výhody… Důvodem této změny 
je ušetření finančních prostředků městu, čas uká-
že, zda to bylo dobré rozhodnutí. 

Dokážete jako zastupitel rozlišit své soukromé 
zájmy, a protože jste dlouholetým členem dob-
rovolného hasičského sboru, také zájmy hasičů 
od zájmů města? Je to pro vás těžké? 

Velice těžké. Z každé strany slyšíte názor svých 
blízkých, ty tam jsi, ale nic pro nás neuděláš, od 
toho se musí člověk umět oprostit. Předně uvedu 
příklad hasičské zbrojnice, kdy toto měla ve svém 
volebním programu snad každá volební strana 
a byla to naše priorita číslo jedna. V současné 
době jsou již peníze na hasičskou zbrojnici de fac-
to pryč, protože město má jiné potřebnější akce, 
jako například zasíťování stavebních pozemků Za 
Kozlovkou.

Jak se vám spolupracuje se současným zastupi-
telstvem? Pociťujete nějaký rozdíl od předchozí-
ho zastupitelstva?

Spolupracuje se mi dobře. Změnu určitě poci-
ťuji, protože je zde spoustu nových zastupitelů, 
kteří mají jiné názory na činnosti prováděné ku 
prospěchu města. Ale k závažnějším roztržkám 
při jednání zastupitelstva prakticky nedocházelo 
v  minulém ani v současném zastupitelstvu. Je 
samozřejmé, že nemůžeme mít vždy stejný názor, 
ale vše se dá vždy vyřešit bez větších komplikací.

Na závěr se vás zeptáme, co vy osobně vidíte 
jako největší potřebu našeho města nebo co se 
vám ve městě opravdu nelíbí?

Největší potřebou by bylo rozjet průmyslovou 
zónu, aby se do města dostala nová pracovní 
místa, větší příliv peněz a z toho pramenící i větší 
rozvoj našeho města. A co se mi ve městě nelíbí, 
je jednání bezohledných lidí, kteří na jednu stra-
nu kritizují pořádek ve městě a na straně druhé 
vidím na vlastní oči, že sami se o ten nepořádek 
přičiní, když si nedokážou uklidit po svém psím 
mazlíčkovi, jeho exkrement.

Redakční rada děkuje za rozhovor
Další pořadí členů zastupitelstva pro jednotlivá 
čísla zpravodaje:
Listopad – Ing. Rataj Lumír
Prosinec – Mileret Karel

  Setkání se zastupiteli

Pavel Poslušný patří k těm nejmladším členům v současném zastupitelstvu, proto naše první otázka bude 
směrovat právě k tomuto tématu.
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  Fotoreportáž Naši prvňáčci 
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  MO STP informuje - říjen 2011
Ohlédnutí …..
Ve středu 7. září výbor 
upřesňoval akce do konce 
roku a rozhodl, že nebude 
vzhledem k finanční situaci 
naší MO a také malému zá-
jmu členů o účast na námi 
organizovaných akcích ani 
podzimní posezení ani zá-

jezd. V září jsme navštívili 3 jubilanty; ženy opět chodí 
cvičit s paní Šeberovou; ve čtvrtek 22. září byl zajiš-
těn zájezd do bazénového komplexu wellnesscentra 
Aqua viva Lázní Aurora v Třeboni, opět byl malý zájem 
a tak se nabízí otázka: „o co je vlastně zájem?“; v úterý 
27. září jsme zahájili novou sezonu v HD v Jihlavě ná-
vštěvou hry „Lucerna“. 
Aktuálně ….. 
Ve středu 5. října se sejde výbor, bude řešit jak dál? V 
říjnu nemáme žádného jubilanta, nepojedeme ani na 
divadlo do Jihlavy, ale chtěli bychom přidat zájezd do 
bazénu Lázní Aurora v Třeboni a to ve čtvrtek 20. září, 
opět mohou jet i nečlenové MO; bližší info u paní Štan-
glové a ve skříňce na lékárně, kde jsou uveřejněny 
všechny aktuální informace nebo změny. 

Zamyšlení .....
Úvodem bych připomněl, že v letošním roce nám na 
činnost přispěla pouze Obec Žďár a je třeba jí za to po-
děkovat. Zatím jsme vůbec nedostali odpověď na náš 
dopis z 8. 12. 2010 „žádost o finanční příspěvek na rok 
2011“ adresovaný Zastupitelstvu Města Nová Včelnice?! 
Byli jsme nuceni zásadně zdražit účastnický poplatek na 
zájezdy do Horáckého divadla v Jihlavě a je třeba připo-
menout, že přesto od nás jezdí celý autobus - 53 lidí, 6x za 
sezonu. Je třeba také ocenit vstřícnost HD Jihlava vůči 
naší MO (na rozdíl od našeho Zastupitelstva města). Ale 
je třeba připomenout, že jsme podali pět žádostí o grant 
Města, ke čtyřem jsme nedostali žádné vyjádření, ale 
dostali jsme příspěvek na „prvomájové posezení“ v sále 
hotelu „u Jelena“, kterého se zúčastnil i předseda Senátu 
PČR Milan Štěch, ale akce se nesetkala s dostatečným zá-
jmem našich členů a nemůžeme se pak divit v jaké situaci 
je nyní naše MO. Část našich členů by se měla zamyslet 
nad svým dvojím členstvím v organizaci osob se zdravot-
ním postižením, které je základním a zásadním problé-
mem činnosti v Nové Včelnici. Závěrem ještě zamyšlení: 
„Je normální, že se v Nové Včelnici nenajde ani 30 lidí na 
zájezd do bazénového komplexu wellnesscentra Lázní 
Aurora v Třeboni za 120 Kč (doprava + vstup)?“              (h)

  Nový školní rok začal

1. září jsme slavnostně zahájili nový školní rok. Přivítali 
jsme 225 žáků v 10 třídách.  Oproti loňskému roku se 
počet žáků snížil o 11 a ubyla i jedna třída.  Do první tří-
dy nastupuje 27 prvňáčků, což opět znamená otevření 
pouze jedné první třídy. Původně to vypadalo na dvě 
první třídy, ale velký počet odkladů naše naděje i plány 
překazil. Věřím, že se naplnily představy našich prvňáč-
ků a že se jim v naší škole líbí.
Ani o prázdninách nebyl ve škole klid. Kromě běžných 
údržbářských prací pokračovala výměna části oken na 
pavilónu 2. stupně. Stavební práce probíhaly i na školní 
jídelně. Zde bylo provedeno zateplení dvou obvodo-
vých zdí, na kterých byla velmi poškozená omítka. Dále 
byl zrekonstruován prosklený světlík nad jídelnou.
Co nás čeká v novém školním roce? Do posledního 
roku vstupuje zavádění nových školních vzdělávacích 
programů. V letošním roce se to bude týkat především 
pátého ročníku. Druhým rokem budeme pokračovat 
v realizaci projektu EU peníze školám. V rámci projektu 

dělíme v některých vyučovacích předmětech počet-
nější třídy na menší skupiny, učitelé vytvářejí digitální 
výukové materiály, probíhá další vzdělávání pedago-
gických pracovníků a organizujeme programy primární 
prevence. Konkrétně žáci šestých a sedmých tříd za-
hájili letošní školní rok netradičně. V rámci uvedeného 
projektu byly pro ně připraveny celodenní preventiv-
ní programy zaměřené hlavně na utváření správných 
vztahů v třídních kolektivech. Šesťáci dokonce ve škole 
nocovali. To nejdůležitější, co nás čeká, je samozřejmě 
každodenní výchovně vzdělávací práce.
K 30. 6. 2011 skončilo funkční období školské rady. 
Chtěl bych touto cestou všem členům poděkovat za je-
jich práci. Během září a začátku října proběhnou nové 
volby na další tříleté období. Věřím, že spolupráce nové 
školské rady a školy bude ku prospěchu našich žáků.
Závěrem bych chtěl všem žákům, jejich rodičům a uči-
telům popřát úspěšný školní rok. 

Jaromír Hrbek
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  Dilema
Nerozumím sama sobě! Dívám se na tebe, dívám 
a nechápu, jak jsem se mohla do tebe zbláznit! Co 
mě na tobě tak zaujalo, když jsem tě poprvé spatřila 
a rozbušilo se mi srdce?
Byl jsi tak přitažlivý, že bych dala všechno za to, abych 
si tě mohla přivlastnit. Ještě si pamatuji na své pocity, 
ale už nechápu! A jak ráda jsem se na tebe dívala! Byl 
jsi hezký, žádostivý, a když tě mé prsty hladily, měla 
jsem pocit, že se dotýkám sametu. Byl jsi ve fantas-
tické formě, pružný a hebký! Tvé každodenní přítom-
nosti jsem se nemohla nabažit. Toužila jsem po tvém 
objetí, po tvém teplu a něžném, měkkém doteku.
A teď? Jen se na sebe podívej! Změnil ses k nepozná-
ní! Beztvará, rozteklá hmota! Vypadáš jako rozšlapa-

ná bota! Kam se ztratila tvá pružnost, držení a hebký, 
sametový dotyk? Je mi špatně, když se na tebe po-
dívám a po tvém dotyku už vůbec netoužím. Nikdy 
jsem si nemyslela, že tak rychle nastane chvíle, kdy 
budu muset promyslet, co dál s naším vztahem. Teď 
mi řekni, co mám dělat? Mám tě krátkou cestou vy-
hodit? Nejde to, nejsem toho schopna! Vždyť jsem ti 
věnovala tolik času, námahy, práce a peněz! Podívala 
bych se po lepším, novým, aspoň trochu podobným, 
jakým jsi býval ty, ale nevěřím si.
Že bychom to zkusili znovu? Ještě bychom mohli najít 
společnou řeč! Možná jsem chybovala i já!
A možná jsem měla používat jiný prací prášek.

Bohony Rudolf

Znáte ten známý vtip z doby socialismu o Leninovi? 
„Všude Lenin, v rádiu, v TV, ve škole, v novinách, už 
se bojím otevřít ledničku (případně konzervu)“. Já 
jsem na tom stejně s televizí. Někdy se jí bojím pus-
tit. Proč? Prostě kvůli reklamám. Všichni to známe, 
někdo přepne kanál, další si jde uvařit kafe nebo 
ztiší zvuk, já ji kolikrát i vypnu. Jakoby se domlu-
vili na nás, všude je reklama. Denně jsme zahlceni 
spoustou zaručených zpráv o různých hvězdách, 
hvězdičkách a pseudocelebritách. Já se chci zamě-
řit na všudypřítomnou reklamu na všechno, na co si 
jen vzpomenete.
Každá druhá reklama je o tom, jak odstranit vrásky, 
jak se stravovat zdravě, jak mít krásný a bezchybný 
úsměv, jak být fit, úspěšný a populární. Drtivá většina 
reklam je zaměřená na ženy. Normálně by to člověka 
potěšilo, kdo by nechtěl, aby naše ženy byly hezké, 
milé, voňavé a v dobré „kondici“, ale tady jde spíše 
o chladný kalkul a zvrácenou diskriminaci naruby.
Prostě různé firmy a firmičky se tváří, že pouze chtějí 
někomu pomoci získat třeba nabourané sebevědo-
mí, ale všichni víme, že jim jde hlavně o zisk. Skoro 
v každé reklamě se objeví štíhlá (50 kg max.) slečna, 
krásná, bezchybná, značkové šaty, moderní účes, 
pleť bez chybiček, řekl bych až nadpozemská. Ideální 
žena, údajně sen všech mužů a navíc úspěšná!
Naservírují nám ženu, kterou bychom nestvořili 
ani na počítači. Najde se dost žen i mužů, kteří jsou 
ochotní té sladké (a milosrdné) lži uvěřit. Ideální 
ženy možná existují, ale nejspíš to bude jen zlomek 

populace. Je to málo a bohužel, nebo bohudík, se 
na všechny nedostane.
A je na neštěstí zaděláno! Anorexie, bulimie, deprese 
a úplná ztráta sebevědomí.
Dotyčná se podívá na reklamu, pak do zrcadla a rych-
le zjistí, že vypadá úplně jinak než slečna na obrazov-
ce. Jak toho dosáhnout, abych byla jako ONA, bez 
vrásek, ani deka navíc, sametová pleť a drahé šaty? 
Odteď budu žít jen pro úspěch, pro peníze a slávu.
„Nejradši“ mám reklamy, kde dvacetiletá dívka před-
vádí superkrém proti vráskám a hubená až průsvitná 
slečna propaguje zdravou výživu. Na první pohled 
je to směšné, protože ony nepotřebují ani krém, ani 
zhubnout. Ale spousta lidí uvěří, koupí si produkt 
v naději, že bude vypadat stejně dobře a ostatní bu-
dou tiše závidět (a přiznejme si, to my umíme). Velké 
firmy, potažmo reklamní agentury mají dobře spo-
čítané, že jejich reklamy mají vliv nejen na dospělé, 
ale i na děti. Pro ně to jsou budoucí zákazníci. Před 
20 lety 10 - 12 letá dívenka nevěděla co to je dieta, 
moderní účes, značkové oblečení. V této věkové ka-
tegorii je stále více případů anorexie a bulimie. Když 
tyto děti - dívky vycházejí ze školy, máte pocit, že to 
není škola, ale spíše modelingové studio. Hubené, 
zmalované, o oblečení ani nemluvě. Filmový štáb by 
mohl rovnou natočit reklamu.
Není dobré být natolik závislým na médiích. Stačilo 
by přijmout skutečnost, že každý z nás má nějakou 
tu chybu, chybičku. Vždyť ani slečna z reklamy není 
ideální, na počítači se vylepší raz - dva. Možná, 

  Skutečnost?  
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kdybychom ji potkali ráno na zastávce, bez líčidel, 
s uhrovitým obličejem, nepoznali bychom v ní tu 
dokonalou z TV. I ony mají stejné chyby jako my, 
stejně špatné dny, jako my „nedokonalí“.
Musíme pochopit, že pokud má někdo víc jak 60 kg, 
pár vyrážek, nějakou tu vrásku, ještě může být hezký, 
úspěšný a oblíbený. Není ostudou, vyjdeme-li na ulici 
bez nalíčení a nemáme na sobě šaty dle poslední módy.
Cítíme-li se dobře ve své kůži, nepotřebujeme pře-

dražené krémy, všemocné pilulky, šaty od Versace-
ho, umělé nehty a suprové účesy.
Hlavní je, abychom zůstali sami sebou a nedovolili 
ovlivnit svůj život anorektickou slečnou, zdokonale-
nou na počítači.                                        
P.S.  A usmívejte se častěji, někde jsem četl, že „Když 
se usmějeme, naše duše tím oznamuje, že srdce je 
doma“.

              Bohony Rudolf

Svaz knihovníků a informačních pracovníků ČR  a spo-
lečnost SKANSKA vyhlásili  soutěž Městská knihovna 
roku 2011. Cílem soutěže bylo  ocenit nejlepší české 
knihovny, které jsou provozovány či zřizovány měs-
ty a motivovat je k rozšíření a zkvalitnění veřejných 
knihovnických a informačních služeb. Do této soutě-
že se přihlásila také naše knihovna. Tato soutěž byla 
vyhlášena již vloni, ale pro knihovny s větším po-
čtem obyvatel než jaký je v našem městě. Na přání 
a připomínky mnoha knihoven byly tyto podmínky 
změněny.  Soutěž byla organizována ve dvou kolech. 
V prvním kole byly knihovny hodnoceny pomocí me-
tody benchmarkingu. Metoda porovnávání statistic-
kých údajů přepočtených na počet obyvatel. Metoda 
velmi přesná a velmi dobře porovnatelná. Z prvního 
kola jsme vzešli jako vítězové. Právě proto nás na-
vštívila odborná komise. Úterý 13. září snad pro nás 
bude „přínosné“. Po větším zpoždění příjezdu komise 

jsme se dočkali. Komise si prohlédla náš špatný in-
teriér a exteriér a poté přišly na řadu děti se svým  
představením  „Jak si Křemílek a Vochomůrka vařili 
šípkový čaj“ a „Jak se Cipísek narodil“. Martin Carda, 
Tereza Bočková, Eliška Davidová, Lenka Chmelová, 
Zdeněk Didek a Valerie Holovčáková hráli skvěle. Po-
rota byla nadšená a dále jsme zabodovali množstvím 
pořádaných akcí. V kronikách knihovny bylo co pro-
hlížet. A nyní jen čekáme na Týden knihoven. Cena 
SKIP a Skanska bude slavnostně předána spolu s ce-
nou Ministerstva kultury ČR „Knihovna roku 2011“ 
v Týdnu knihoven 2011 v úterý 4. října 2011.  Za od-
měnu s námi pojede také Lenka Chmelová, vítězka 
Velké letní čtenářské soutěže Čteme se lvem čtená-
řem. A jak dopadneme? Uvidíme a vy se to dozvíte 
v knihovně nebo v příštím čísle zpravodaje.

Marie Davidová, 
Městská knihovna Nová Včelnice

5. října 2011 - „Začínáme cestovat 
Krajem knihoven se čtenářským pa-
sem“ - rozdávání čtenářských pasů 
nejen dětem
5. října 2011 - „Povídání nad knížkou“

5. října - výtvarná dílna - Malujeme na počítači
6. října 2011 - „Začínáme s kursy pro seniory v teple 
domova“ - začátek návštěv seniorů s notebookem
7. října – Drakiáda
7. října 2011 - „Malování s knížkou“

  Týden knihoven Městské knihovně Nová Včelnice

  Naše knihovna má 1. místo v republice ve své kategorii

  Poděkování  Uzavření knihovny

Děkuji za dar Městskému úřadu při příležitosti mých 
narozenin.

Houšková Božena

V pátek 7. října a v sobotu 8. října 2011  bude knihovna 
uzavřena.
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  Fotoreportáž Pohádkový les a rekord  
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  Fotoreportáž Pohádkový les a rekord 
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  Skauti v Nové Včelnici

Když se řekne skaut, co si máme všechno představit?
Skaut je úplně normální dítko školou povinné, kte-
rého baví činnost, kterou děláme, ale zároveň to je 
třeba starší pán, který v oddíle začínal jako malé 
vlče a teď šéfuje celému středisku, které třeba u nás 
zaštiťuje činnost 4 oddílů.
Proč jste do skautu začala chodit?
Do skautu mě přivedla kamarádka, byla jsem v pod-
statě jednou ze zákládajících členek oddílu, který 
vznikl po revoluci. Zaujal mě program, který pro 
nás vedoucí měli připravený a to, že jsem tam našla 
nové kamarády, se kterými se stýkáme do dneška. 
Co jste se zde naučili?
Spoustu věcí, naučila jsem se tábořit v přírodě, roz-
dělávat oheň, na výpravách si uvařit oběd a na tábo-
ře pak postavit celý tábor a starat se sama o sebe ce-
lých čtrnáct dní. A pak spoustu věcí, které potřebuji 
v běžném životě, nejen na výpravách nebo táborech.
Slyšeli jsme o vašich výletech. Povíte nám něco o nich?
Jezdíme na výpravy, které jsou buď na 1 den v okolí 
Včelnice nebo na víkendové. To pak vyjíždíme dál. 
Ubytování míváme v jiných skautských základnách 
nebo na naší louce u Kamenice nad Lipou, na které 
máme postavený krásný srub. Tam také jezdíme na 
tábory. 
Kolik máte v současnosti členů? Je to hodně nebo 
málo?
Členů je v současné době poměrně málo, dětí je 
18 a pak jsou samozřejmě členové vedení, kteří se 
dětem věnují pravidelně nebo jezdí vypomáhat na 
tábory. 
Přivítáte do vašich řad další „nováčky“?
Určitě. Budeme rádi, když se najdou děti, které se ne-
bojí nových zkušeností, chtějí poznat nové kamarády. 
Berete mezi sebe také děvčata?
Oddíl je koedukovaný, takže máme kluky i holky. 
Schůzky jsou oddělené, ale na některé výpravy a tá-
bor jezdíme společně. 
Co vůbec čeká takového „nováčka“ u vás?
Nováček se seznámí se všemi, kteří do skauta chodí 
a pomalu se učí nové věcí. Máme pěkné knížky, kte-
rým se říká stezky a v nich si děti plní body. Měly by 
se umět pohybovat v přírodě, rozdělat oheň a oh-
niště potom zamaskovat, nahlížíme i do historie 
skautingu. 

Musí obstát nějakou zkoušku?
Ne, není to tak, že bychom nováčka trápili. Všech-
no je o tom, něco dokázat a v něčem se překonat. 
Zkoušky jsou ale dobrovolné. Pro světlušky mohu 
třeba zmínit zkoušku „Tři kapky rosy“, která je upra-
venou verzí „Tři orlích per“.
Co taková zkouška obnáší?
Při plnění zkoušky „Tři kapky rosy“ musí světluška 
vydržet 6 hodin o samotě, ujít 5 km a navštívit něja-
ké opuštěné místo.
A co v létě? Pořádáte ještě skautský tábor či ni-
koliv?
Skautský tábor je vyvrcholením celého skautského 
roku. Jezdíme na 14 dní na louku u Kamenice. Tábor 
si sami postavíme a sami si  vaříme a připravujeme 
dřevo. Také hrajeme hry a máme celotáborovou 
hru. Letos bylo tématem Mexiko. Měli jsme zachrá-
nit občany Rakouska – Uherska.  
Kdo vlastně skaut vede?
Holky vedu já a kluky Sandrik Bednář. Pak jsou kluci, 
kteří v našem oddíle začínali, ale teď se z pracovních 
nebo studijních důvodů věnují oddílu jen občas. 
Matěj a Vítek Poláčkovi a Miloš Möhwald. 
Může „dnešní malý skaut“ v budoucnu vést skaut? 
Určitě k tomu vede dlouhá cesta. Jaká?
Protože skaut je poměrně velká organizace, má pro-
pracovaný systém vzdělávání. V podstatě se začíná 
rádcovským kurzem a takový rádce je šéfem svojí 
družiny. Pak jsou další zkoušky, které jsou postupně 
za sebou. V 15-ti letech je to čekatelský kurz, kdy už 
se dotyčný podílí na spoluvedení oddílu a může sám 
vést třeba schůzky. A v 18-ti letech je to pak vůd-
covská zkouška. Jsou ještě další, ale nemůžu určitě 
vyjmenovat všechny.
Když se bude chtít někdo přihlásit, co pro to má 
udělat? 
Není na tom nic těžkého. Stačí přijít na naší schůz-
ku. Schůzky holek jsou vždy v pondělí od 16.30 do 
18.30 hodin a schůzky kluků ve středu od 17 do 
19 hodin. Stačí se nebát přijít podívat. Pokud budou 
mít rodiče nějaké dotazy nebo problém, můžou za 
námi také kdykoliv zajít, určitě jim pomůžeme a do-
tazy zodpovíme. 

Děkujeme za rozhovor

Po prázdninách na děti čeká nejen škola, ale také zaplňují svůj volný čas. Jednou z možností je třeba skauting. 
Co to obnáší? O tom jsme si popovídali s Kateřinou Kopáčkovou, vedoucí skautských holek ve Včelnici. 
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  Výsledkový sportovní servis

  Cvičení pro všechny

  Atletické mistryně republiky

Naše cvičení v tělocvičně je již v plném proudu.  
Připravujeme i malou renovaci, zakoupili jsme Fle-
xi-bary, což jsou kmitací tyče, které jsou vynikající 
prevencí proti bolestem zad. Při tréninku s tyčí Fle-
xi-bar pracují hluboké svaly zádové, veškeré břišní 
svalstvo a svaly pánevního dna. Cvičení s Flexi-ba-
rem budeme postupně zařazovat na pondělních ho-

dinách, tak se máme zase na co těšit. Připomínám, 
že cvičíme stále stejně v pondělí od 20.00 do 21.00 
hodin a ve čtvrtek od 19.30 do 20.30 hodin.
V úterý 20. září jsme zahájili i dětské cvičení, které 
bude probíhat ve stejných časech jako v předcho-
zích letech, tzn. nejmenší od 16.00, prostřední od 
17.00 a nejstarší od 18.00 hodin.

Atletická sezóna 2011 v našem oddíle atletiky vr-
cholila první zářijový víkend na Mistrovství ČR žac-
tva v Novém Městě nad Metují.
Na tuto vrcholnou soutěž se v každé disciplině kva-
lifikuje 24 nejlepších závodníků z celé republiky. Vý-
běr je neúprosný, výkonnost musí každý prokázat 
na oficiálním závodě během sezóny. 
Z novovčelnického oddílu se kvalifikovaly tři pat-
náctileté žákyně a jeden žák.
Byli přihlášeni celkem k devíti disciplinám a všemi 
svými starty se prosadili do finále daných disciplin 
a tam vybojovali tři prvenství a navíc tři stříbrné 
medaile!!
Katka Jelínková získala dva mistrovské tituly.
Vyhrála vrh koulí - 12,71 m a hod oštěpem 43,66 m. 
Tento výkon je novým rekordem mistrovství ČR 
a novým krajským rekordem žen!!! (v praxi to zna-
mená, že nikdy žádná žákyně nehodila na MČR víc 
a také, že žádná žena v JČ kraji nehodila víc).
Navíc byla druhá v hodu diskem – 32,48 m.
Byla nejúspěšnější závodnicí celého mistrovství 
a vyhlášena „královnou mistrovství ČR“.
Pavla Vodičková se v konkurenci čtyřiadvaceti 
nejlepších sprintérek z celé ČR výrazně prosadila, 
vyhrála rozběh, semifinále a časem 7,93 sekundy 
i finále na 60 m. Získala tak titul Mistryně ČR a zlatou 
medaili. Obdobně si vedla i v závodě na 150 m, kde 
jí na druhý titul scházely pouhé tři setiny sekundy. 
Přivezla tak medaili stříbrnou. Dosažený čas 
19,23 s. ji řadí v dané věkové kategorii k absolutní 
celorepublikové špičce.
Veronika Lašťovková v závodě na 100 m překá-
žek po vítězství v rozběhu měla kolizi na překážce 
a skončila celkově šestá z 24 startujících. Vše si vy-

nahradila na 200 m překážek, kde po postupu do fi-
nále vybojovala časem 31,26 s. druhé místo a stří-
brnou medaili.
Všechna tři děvčata byla nominována do reprezen-
tace ČR pro utkání se Slovinskem, Chorvatskem, 
Slovenskem a Maďarskem.
Jakub Kraus se časem 38,71 s. probojoval mezi šest-
ku nejlepších do finále, tam však pro časovou kolizi 
s dálkou nemohl nastoupit.
V dálce obsadil výkonem 571 cm páté místo.
Tyto mimořádné úspěchy přinesla dlouhodobá svě-
domitá příprava vedená trenéry oddílu - panem 
Václavem Jelínkem, Karlem Vodičkou, Milanem 
Krausem a Miroslavem Zikmundem.
Takže: GRATULACE závodnicím i trenérům!!
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  40. ročník běhu Novou Včelnicí

Atletický oddíl TJ Nová Včelnice ve spolupráci se ZŠ, 
za podpory Města Nová Včelnice, místních podni-
ků a podnikatelů uspořádal v pátek 9. září jubilejní 
40. ročník tradičního Večerního běhu. 
V hlavní kategorii mužů na 5000m zvítězil Martin 
Novák z TC Vaněk J. Hradec, který tak zopakoval 
loňské vítězství před domácím Tomášem Pechkem 
a Josefem Hrdličkou z Jindřichova Hradce. Čtvrtý 
byl Vladimír Pechek, pátý pak nejstarší účastník 
hlavního závodu Milan Souček z Plavska.

Vítězové dalších kategorií:
Muži nad 40 let (3000m): Ivan Rokos (Třeboň)    
Junioři (3000m): Jan Pechek (NV)
Žáci  1996-97 (1000m): Marek Fencl TC Vaněk  
Žáci 1998-99 (800 m): Patrik Kraus (NV)
Žáci 2000-01 (500m): Marek Strnad (NV)        
Žáci 2002-03 (500m): Šimon Řehula (JH)
Žáci 2004-05 (200m): Ondřej Schroter Kamenice   
Nejmladší hoši (100m): Jakub Strnad (NV)

Ženy (1000m ): Aneta Podlahová (JH)           
Žákyně  96-97 (800m): Katka Kršková (NV)         
Žákyně 98-99 (800m): Dita Poslušná (NV)             
Žákyně 2000-01 (500m): Eliška Sýkorová (ČB)
Žákyně 02-03 (500m): Tereza Bártlová (Třeboň)    
Žákyně 04-05  (200m): Kristýna Zíková (NV)
Nejmladší dívky (100m): Šárka Šledrová (Kamenice)               

Za pěkného podzimního počasí startovalo téměř 
120 závodníků, všichni dostali drobné občerstve-
ní, nejlepší v 16 kategoriích pak pěkné perníko-
vé medaile vyzdobené paní Moravovou, diplomy 
a hodnotné ceny věnované bývalými atlety, dnes 

úspěšnými podnikateli Ing. Jiřím Starkou a Ing. Sta-
nislavem Tománkem, vedením podniků Soning, 
Tebo, Kasalova pila, Jednota, Flop, ZD, Městem 
Nová Včelnice a místními podnikateli p. Hřebíko-
vou, Cigánikovou, p. Milošem Holoubkem, p. Hanu-
šem, Strachotou, Šprinclem, Biernatem, Hekrlem, 
a Davidem Holoubkem.
Všem sponzorům, stejně jako obětavým organizáto-
rům a sboru rozhodčích patří poděkování za úspěš-
nou realizaci tradičního sportovního podniku.

-ek-
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  Novinky z kuželny
- novovčelničtí mají svůj vlastní dorost, 
- kuželkáři mají v soutěži již čtyři družstva
- družstvo „C“ vyhrálo okresní přebor 2010-11, 
uspělo i v kvalifikaci a postoupilo do KP II,
- začíná nový ročník Etynské kuželkářské ligy,
- družstvo „A“ vyhrálo v Divizi Jih oba úvodní zápasy
Ještě nikdy neměli kuželkáři v soutěžích čtyři druž-
stva, velká radost je ze zisku družstva dorostu, na-
víc jsou to samá děvčata!! Družstvo „A“ se navzdory 
všem prognózám udrželo v divizi a již zahájilo nový 
ročník dvěma zápasy se 100% bodovým ziskem. 
Družstvo „C“ dokázalo vyhrát okres, navíc v kvalifi-
kaci o postup do KP II. obsadilo 1. místo, když pora-
zilo silné celky z Písku a Tábora!! Družstvo „B“ skon-
čilo v minulém ročníku těsně na 5. místě a bude 
pokračovat v soutěži na okresních drahách. Nově 
postavené družstvo děvčat je přihlášeno do okres-
ního přeboru dorostu pod vedením trenéra Marti-
na Tyšera. Tato soutěž je organizována turnajovým 

způsobem. Celé družstvo dorostu a mnozí další 
hráči začali hrát kuželky po účinkování v EKL, která 
vlastně k tomuto účelu slouží.
S EKL jsme dokázali tuto hru dostat blíže do podvě-
domí novovčelnických občanů a získat pro ni i příz-
nivce z řad mládeže. V tomto sportu, může vynik-
nou i člověk, který není zrovna sprinter nebo nemá 
desetitisíce na výzbroj, musí mít však chuť soutěžit 
a hlavně mít přesnou mušku, v případě kuželny ve 
Včelnici také na pořádnou porci brigádnických ho-
din, bez toho kuželna ve Včelnici nemůže fungovat a 
proto nás kuželkáře trochu mrzí malý zájem radnice 
o stav kuželny, vždyť stavebně a po technické strán-
ce už patří na okrese mezi unikáty!
Z výsledků:
11. 9. 2011 N. Včelnice „A“- Sokol Chotoviny 6 : 2  
Klíma 467, Pivko T. 447
16.9.2011 N. Včelnice „A“- Fezko Strakonice 7 : 1   
Lavička  474, Pivko  456  

Místo konání: kuželna TJ Nová Včelnice
Hrají: 3 členná družstva 60 hodů sdružených
(15 hodů do plných, 15 hodů dorážky dráha č.1,2) 
(v průběhu hry možno použít náhradníky)
Přihlášky do:  10. 10. 2011 
- osobně kuželna, každé pondělí od 18.00
- MT 602 565 225
- brusjaromir@gmail.com  
Rozlosování: 11. 10. 2011 19.00 hod. kuželna 
za účasti ved.družstev
Hrací den: úterý, středa od cca 17.30 hod.

Zahájení soutěže: 18. 10. 2011
Soutěž bude organizována podle počtu přihlášených 
družstev:
a) ve 2 skupinách - každý s každým a potom 
vyřazovací zápasy
b) v 1 skupině každý s každým
Startovné za družstvo na turnaj 400 Kč
Možnost treninku  So, Ne  - 1 hod.  100 Kč
Nutná čistá sportovní obuv (ne černá guma)
OBČERSTVENÍ NA KUŽELNĚ ZAJIŠTĚNO!
Přijďte si vyzkoušet pevnou ruku a jisté oko.

1. (3) TJ Nová Včelnice  2 2 0 0 13,0 : 3,0 14,0 : 10,0 2613 4
2. (5) TJ Sokol Slavonice  2 2 0 0 11,0 : 5,0 13,0 : 11,0 2579 4
3. (2) TJ Centropen Dačice D 2 2 0 0 11,0 : 5,0 12,5 : 11,5 2691 4
4. (4) TJ Blatná  2 2 0 0 10,0 : 6,0 14,0 : 10,0 2642 4
5. (7) TJ Jiskra Nová Bystřice  2 1 1 0 12,0 : 4,0 16,0 :  8,0 2665 3
6. (1) TJ Sokol Soběnov  2 1 0 1 10,5 : 5,5 14,0 : 10,0 2521 2
7. (13) TJ Start Jihlava  2 1 0 1 9,5 : 6,5 16,0 :  8,0 2683 2
8. (12) TJ Sokol Chotoviny  2 1 0 1 9,0 : 7,0 14,0 : 10,0 2581 2
9. (6) TJ Třebíč B 2 1 0 1 7,5 : 8,5 10,5 : 13,5 2604 2
10. (8) TJ Slavoj Žirovnice  2 0 1 1 6,0 : 10,0 11,0 : 13,0 2592 1
11. (9) TJ Slovan Jindřichův Hradec  2 0 0 2 4,5 : 11,5 10,5 : 13,5 2495 0
12. (10) KK Český Krumlov  2 0 0 2 3,0 : 13,0 8,0 : 16,0 2461 0
13. (11) TJ Nové Město na Moravě  2 0 0 2 3,0 : 13,0 7,0 : 17,0 2607 0
14. (14) TJ Fezko Strakonice  2 0 0 2 2,0 : 14,0 7,5 : 16,5 2427 0

Tabulka:

  Etynská  kuželkářská liga  -  2011
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Áčko – I. B třída skupina D
2. kolo NV – Borovany 2:3 (Cypra T., Císař)
3. kolo Slavonice – NV 3:4 (Cypra T., Mareš, Blažek, 
Berounský)
4. kolo NV – Chlum 2:0 (Císař, Pivko M.)
5. kolo Klikov – NV 2:1 (Bednář)

Béčko – okresní soutěž skupina B
2. kolo Rudolec – NV 1:1 (Matějka J.)
3. kolo NV – Bystřice 2:2 (Hornát, Zikmund J.)
4. kolo NV – Staré Město 1:2 (Hornát)
5. kolo Peč – NV 1:3 (Matějka J. 3)

Starší žáci – I. A třída skupina C
1. kolo Suchdol – NV 3:1 (Bureš P.)
2. kolo NV – Chotoviny 1:3 (Tuček D.)
3. kolo Veselí n.L. – Nová Včelnice 8:1 (Brus D.)

Mladší žáci – I. A třída skupina C
1. kolo Suchdol – NV 0:2 (Šlapanský O., Koštiál L.)
2. kolo NV – Chotoviny 4:3 (Šlapanský O. 2, Brožek A 2)
3. kolo Veselí n.L. – Nová Včelnice 5:5, PK 6:7 (Koštiál 
L. 3, Šlapanský O., Vaš A.)

Starší přípravka – krajský přebor
1. kolo 
SKP Č. Budějovice – Nová Včelnice 10:11 (hřiště A 3:4, 
hřiště B 7:7), branky: Holoubek D. 5, Mihulka K. 3, Ně-
meček 2, Bena 1 

2. kolo 
Jindřichův Hradec – Nová Včelnice 4:20 (hřiště A 
1:12, hřiště B 3:8), branky: Bena 6, Holoubek D. 5, 
Mihulka K. 3, Němeček 2, Holoubek F. 2, Mihulka M., 
Rakušan M.
3. kolo 
Prachatice – Nová Včelnice 8:10 (hřiště A 5:1, hřiš-
tě B 3:9), branky: Rakušan M. 6, Holoubek D. 3, 
Mihulka M.
4. kolo 
Český Krumlov – Nová Včelnice 14:4 (hřiště A 10:0, 
hřiště B 4:4), branky: Rakušan M. 2, Holoubek D., 
Biernat P.

Mladší přípravka – krajský přebor
1. kolo 
SKP Č. Budějovice – Nová Včelnice 11:7 (hřiště A 7:3, 
hřiště B 4:4), branky: Kalkus 3, Bednář 2, Smejkal, Balek
2. kolo 
Jindřichův Hradec – Nová Včelnice 2:15 (hřiště A 1:4, 
hřiště B 1:11), branky: Kalkus 6, Balek 3, Smejkal 2, 
Strašík 2, David, Capoušek 
3. kolo 
Prachatice – Nová Včelnice 4:7 (hřiště A 2:2, hřiště B 
2:5), branky: Smejkal M. 2, Balek Š. 2, Capoušek V., 
Dlouhý M., Školka J. 
4. kolo 
Český Krumlov – Nová Včelnice 5:8 (hřiště A 1:7, hřiš-
tě B 4:1), branky: Smejkal M. 3, Kalkus V. 2, Jaroš P.

  Fotbal

Žáci Nové Včelnice
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Mladší přípravka

Starší přípravka
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Starší přípravka - Tým ze hřiště A: 
(zleva) Miroslav Mihulka, Filip Holoubek, Karel Mihulka, Pavel Hrubeš, Petr Bena, Matěj Mašín

Starší přípravka - Tým ze hřiště B: 
(zleva) Pavel Jaroš, David Holoubek, Martin Němeček, Matyáš Rakušan, Jan Opelka, Valérie Kubíková
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Už je to tu, už je to tady – masopust a maškary
Také k nám to přišlo. Manželka jako kočka začala 
se kolem mě lísat, až konečně promluvila: „Heleď, 
Edouši, Dorča a Kristýnka mě říkaly, abych s nima šla 
na maškarní ples, co tomu říkáš?“ Nečekala však na 
mojí odpověď a pokračovala již plánovitě dále: „Ty 
mě tu radost uděláš, viď, budeš muset sice zůstat 
doma u dítěte, ale já budu do půlnoci doma, hlavní 
starost mě však čeká, co na sebe vezmu. V tom mu-
síš také pomoci a nějakou tu hezkou masku vymyslet 
a udělat!“
Tak jsem ani neotevřel pusu a bylo všechno řečeno 
a ujednáno. Ono to takhle bývá asi ve všech rodinách, 
jednoduše jsem vždy ve všem svolný, a proto man-
želka půjde do plesu, já budu doma u dítěte a ještě 
musím vykouzlit pro ni hezkou masku, aby se líbila.
V nejbližších dnech jsem teda prolistoval všechny 
různé obrázkové knihy z knihovny, až mě upoutal (sa-
mozřejmě) obrázek sličného děvčete z Havaje. Mělo 
sice toho oblečení na sobě málo, ale mysle jsem si – 
něco si přidá manželka nahoru a dolů, dá si do vlasů 
a kolem těla kytičky, no aby byla hezká jako ta divoš-

ka. Až jsem se celý rozhořel tou kombinací a tím ob-
jevem, ale žena mě to všechno pokazila. Ještě jsem 
jí ani všechno nevysvětlil a už mě přerušila: „Prosím 
tě, co tě to jen napadlo, což takovouhle nestydatou 
maškaru mohu vzít na sebe, vždyť ty nemáš rozum – 
něco pěkného a slušného mi najdi!“
Našel jsem. V knize Světových dějin mě zaujal kroj 
měštky ze 16. století. S pěknou čelenkou ve vlasech 
a s takovým vykládaným páskem kolem boků, na 
němž měla zavěšenou kabelku. Šaty měla až ke krku 
upnuté, rukávy jako ploutve a sukně až na zem a ješ-
tě měla takový ocas za sebou, akorát podle obrázku 
se to nemuselo dělat, a proto jsem to přece předložil 
ženě, ale ta se zas jen ušklíbla: „Jako za nějakou jep-
tišku půjdu, viď? Snad do pytle bys mě chtěl asi nej-
raději obléct, aby se mně lidé na plese smáli. Kdepak, 
ty asi nic kloudného nevymyslíš, nech toho prosím 
tě, najdu si něco sama!“
A víte, jak to skončilo? Moje rozmarná žena šla přece 
nakonec za tu divošku z Havaje. Něco si přidala naho-
ru a něco dolů, kytičky do vlasů řasnatou suknici a ná-
ramě jí to slušelo. Inu, to víte, ženy jsou věčné Evy.

Pan Emanuel měl v našem městečku opravářskou 
moto-kolo-dílnu a prodej velocipedů, odstředivek 
a motocyklů. Byl živé povahy, dovedný řemeslník, 
náruživý rybář a ještě navíc milovník pivního moku. 
Jednou v létě odpoledne byl něco opravovat v ple-
tárně a zašel si cestou k nám na pivo a táta se zmí-
nil: „Heleďse, Emane, nekoupil bys pěkné dámské 
kolo?“ a ten hned živě se opáčil: „No jistě, kde ho 
máš?“ a táta pokračuje: „Já ho nemám, ale dozvě-
děl jsem se, že ho má jedna vychovatelka v Horošo-
vě, zánovní, ale musíš tam za ní dojít brzo ráno, než 
odejde s těma barounovic dětma do parku.“
Více již o tom spolu nemluvili. Počítajíc, že z toho 

bude nějaký vedlejší výdělek, dal si Eman ještě 
nějaký pulčík navrch a pak šel domů. Druhý den, 
bylo skoro poledne, když zahrčela před hospodou 
motorka a vešel rozlobený Eman. V šenku bylo do-
sti hostů na obědě, ale ten na ně nedbal a obrátil 
se k tátovi: „Tak ty jsi si ze mě udělal dobrej den, 
viď?“ a prudce se posadil na židli a vztekle si po-
ručil: „A dones mi rychle pivo nebo horkem leknu“ 
a když se napil, znovu tátovi vyčítavě domlouval: 
„Tak zrovna ze mě sis nemusel Jendo dělat blázny. 
Já, jako starej vosel, se zbytečně honím na motorce 
a dám na tvoje povídání. To seš pěknej kamarád..“ 
Táta ale dělal překvapeného.     (pokračování příště)

  Veselé povídky – Eduard Keist

  Hospodská taškařice

Housle na svatebním obřadu. 
Absolventka konzervatoře Sandra Biňovcová zahraje 
známé, vybrané svatební skladby světových mistrů živě 
na housle dle dodaného seznamu. 
Cena produkce je 350 Kč. Tel. 774 138 207.

  Řádková inzerce Pozvánka na setkání
bývalých zaměstnanců Kovozávodu

Kdy?    5. listopadu 2011 od 15 hodin
Kde?    Hotel Jelen v Nové Včelnici 
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Návrat záložníků byl v několika dnech uskutečněn 
a život v obci poznenáhla se vracel do starých kole-
jí, ale nebylo nikde zjevné radosti a uspokojení ani 
v životě soukromém, ani ve společenském. Taková 
všeobecná stísněnost jevila se na každém občanu, 
myšlenky i hovory točily se stále jen kolem událostí, 
jež krátce přes nás se převalily a jen málokdo dovedl 
spravedlivě a věcně posoudit rozhodnutí presidenta 
republiky a vlády o zastavení válečných příprav a od-
volání vojska z hranic. 
Mnozí političtí fanatikové, živení protihradním tis-
kem, fašistickým „Lechem“, Stříbrného „Poledním 
listem“ a ostatními protidemokratickými tiskovina-
mi, měli plné hlavy rozumů a plná ústa zlobné kritiky 
a hanlivých slov na nejvyšší představitele státu a nic 
nepomýšleli na dalekosáhlé důsledky osudné chvíle, 
kterou připravila národu mnichovská zrada, ani si 
nedovedli uvědomit, že na tomto neštěstí mají podíl 
v první řadě právě ti, kteří podkopávali základy státu 
a důvěru ve fysickou a mravní sílu národa otravným 
tiskem a protistátní politikou. Rozbujelo hospodské 
pivní politikaření, jasně a přesvědčivě projevující úz-
kost a ubohost jisté vrstvy fašisticko-stříbrňáckých 
republikánů a živnostníků, kteří svými radikálními, 
neomalenými i hrubými projevy prozrazovali po-
chybné vlastenecké a národní cítění a protidemokra-
tické smýšlení snažíce se, ovšem bezvýsledně, otřásti 
důvěrou většiny nezaujatých a uvědomělých občanů 
v státnickou moudrost a rozvahu presidenta repub-
liky Dra. Edvarda Beneše. Začaly rozmíšky mezi jed-
notlivci, vzrůstala vzájemná nedůvěra, nastalo třídě-
ní duchů. To už byl všude znatelný politický a mravní 
rozklad.
A když navečer 5. října 1938 pražský rozhlas přinesl 
zprávu o odstoupení Dra. Edvarda Beneše z úřadu 
presidentského, zastavila se na okamžik srdce všech 
lidí vzrušující vlnou překvapení a údivu. Nebylo snad 
občanů, kteří by lhostejně přešli přes tento historic-
ky významný fakt, a rozhlasem rozšířený abdikační 
presidentův projev sevřel srdce každého poctivého 
Čecha a zalil oči slzami lásky i lítosti, opodstatněnými 
osobností a prací presidentovou. Otázka „co bude 
dál?“ ovládla zájem celé naší veřejnosti. Presidento-
vo odstoupení, moudře uvážené, upřímně a stateč-
ně odůvodněné charakterem jeho osobnosti, která 
by mohla být překážkou budoucího vývoje národa 
a státu, jak sám řekl ve svém projevu, vládou schvá-

leném, bylo zdrcující ranou pro obyvatelstvo věrně 
oddané jemu a republice. Tato událost byla však také 
příhodná  tomu, aby nepřátelské živly bez obavy 
projevovaly své pokřivené smýšlení a nenávist proti 
muži, který do posledních možných chvil neochvěj-
ně a otevřeně hájil pravdu, právo i svobodu národa 
a státu a za ně bojoval. Když za nedlouho odletěl do 
Anglie, zlými a urážlivými projevy neuvědomělých, 
svedených jednotlivců i v naší obci, byl tupen člověk 
spravedlivý a zasloužilý. A přece mnoho lidí pocítilo 
i u nás, že odjezd presidenta Dra. Edvarda Beneše do 
zahraničí je prvním krokem do boje za vrácení práv 
národa a státu a za uskutečnění posmívaného hesla 
„Pravda vítězí“!
Nastala všude starost o další vývin událostí státních 
a smutek i nechuť k práci rostly s návratem mobiliso-
vaných branců a s příchodem uprchlíků z pohranič-
ních území, která hluboko zasahovala do vnitrozemí 
a byla obsazena vojskem a německými úřady do sta-
noveného dne 10. října 1938.
Úprava státních hranic byla hned prováděna smíše-
nými komisemi, v nichž Němci záměrně uplatňovali 
svoji převahu, a způsobila mnoho překvapení a ne-
snází, když delimitační čára, vedená bez ohledu na 
hospodářské a dopravní potřeby, dělila pozemky 
a ztěžovala nebo i znemožňovala majitelům přechod 
hranic, které byly bedlivě střeženy i civilními němec-
kými občany. Tak se také stalo, že kolej naší železnič-
ní trati za stanicí Lovětínem se ocitla na území ně-
meckém, což bylo za čas opraveno posunutím říšské 
hranice za kolej do katastru obce Německé Radouně 
a tím celá trať úzkokolejné dráhy Jindřichův Hradec 
- Obrataň zůstala na našem území. Touto novou 
úpravou státních hranic naše obec sice nebyla přímo 
dotčena na svém majetku, přece ale cítila blízkost ně-
meckých hranic u Lovětína a Čertova vrchu u Kostel-
ní Radouně v nevelké vzdálenosti 5km od nás.
To už byl náznak nového zřízení a příprava jiného ži-
vota, který se nám blížil s naprostou jistotou sice, ale 
stále zachmuřenou vyhlídkou do budoucnosti prá-
vem obávané. Osud národa a státu zůstal na vahách: 
buď pád pochybovačných slabochů do hlubin věčné 
zkázy, buď vítězství pravdy a mravní síly národa. A za 
touto myšlenkou šli všichni, kdož neztratili důvěru ve 
spravedlnost a víru v muže, který dobře věděl, kdy 
má odejít do boje za vlast a svůj národ.

(pokračování příště)

  Kronika Augustina Dvořáka- 1938 – pokračování
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Muzeum
5. 10. – 18. 11. - Antonín Špát – PAŘÍŽ - fotografie
Kulturní dům
Sobota 8. v 18 hodin - Prodloužená
Úterý 11. ve 16.30 hodin – Seniorpárty
Sobota 29.  v 19.30 hodin - Screamers v proudu času
Pátek 21. v 17.30 u KD - Divadlo Semafor Praha - 
MAM´ZELLE NITOUCHE
Kino
Sobota 1. v 17 hodin Čertova nevěsta - očekávaná 
pohádka Zdeňka Trošky. 
Sobota 8. ve 20 hodin Rychle a zběsile 5
Sobota 15. ve 20 hodin Ženy sobě
Sobota 22. v 17 hodin Kung Fu Panda 2
Sobota 29. ve 20 hodin Transformers 3

Hotel Jelen
Sobota 8. 10. – Aleš Brichta + AB band
Pátek 14. 10. – od 20 hodin - promítání 
– Film M. Formana Hair
Sobota 15. 10. - Disko DJ Lukáš
Neděle 16. 10. – promítání pro děti 
28. – 30- 10. Rybí hody
Sobota 29. 10. Country bál – Mamut
Sál Městského úřadu
Sobota 1. 10. – Zadar – od 8 hodin
Louka u zahrádek směr Ždár
Pátek 7. října – Drakiáda – od 15 hodin

7. 10. 2011 od 18.00 hodin - OLA LAMA 
– „Jižní Amerikou od rovníku k tučňákům“
Zámek Žirovnice 
8. 10. 2011 od 13.00 hodin – Drakiáda 
- louka za kravínem (směr Počátky)
22. 10. 2011 od 15.00 hodin - O Slunečníku, Větrníku 
a Měsíčníku - dětské divadlo 

PROGRAM KINA STŘELNICE 
1. sobota 17.00, 2. neděle 17.00 ŠMOULOVÉ 3D
1. sobota 20.00, 2. neděle 20.00 NEBOJTE SE TMY
6. čtvrtek 17.30, 20.00, 7. pátek 17.30, 20.00
BLÁZNIVÁ, ZTRACENÁ LÁSKA
8. sobota 17.00, 20.00 9. neděle 17.00, 20.00
NOC ŽRALOKA 3D
11. úterý 17.30 NICKYHO RODINA
12. středa 19.00 ALOIS NEBEL
13. čtvrtek 17.00, 20.00, 14. pátek 17.00, 20.00 
NEZVRATNÝ OSUD 5
15. sobota 17.00, 16. neděle 17.00 LVÍ KRÁL 
15. sobota 20.00, 16.  neděle 20.00 
RODINA JE ZÁKLAD STÁTU
20. čtvrtek 17.30, 20.00 21. pátek 17.30, 20.00
KAMARÁD TAKY RÁD
22. sobota 17.30, 20.00, 23.  neděle 17.30, 20.00
JOHNY ENGLISH SE VRACÍ
27. čtvrtek 17.30, 20.00, 28. pátek 17.30, 20.00
BASTARDI 2
29. sobota 17.30, 20.00, 30. neděle 17.30, 20.00
ELITNÍ ZABIJÁCI
PŘEHLED KULTURNÍCH POŘADŮ
Neděle 2. 10. 17.00 KONCERT - Mezinárodní orchestr 
J. Hradec – Gmünd - Rytířský sál SHZ J.Hradec
Čtvrtek 6. 10. 19.00 KYTAROVÝ RECITÁL 
Libor Janeček (skladby od baroka až po současnost) 
Kaple sv. Maří Magdaleny 
Sobota 8. 10. 13.00 PŘES KOPEC NA HRADEC ANEB 
JINDŘICHOHRADECKÝ PEDÁL
Neděle 9. 10. 15.00 MICHALOVI MAZLÍČCI
Michal Nesvadba představuje svoje miláčky – 
„plyšáky“ ze zvířecí  říše.  - KD Střelnice
Středa 12. 10. 19.00 Antonín Procházka: „FATÁLNÍ 
BRATŘI“ - KD Střelnice
Čtvrtek 13. 10. 19.00 GALAKONCERT STRUN
Jaroslav Svěcený – housle, Miloslav Klaus - kytara
KD Střelnice
Sobota 15. 10. 18.00 KONCERT DUCHOVNÍ HUDBY
Proboštský kostel Nanebevzetí Panny Marie
Neděle 16. 10. 17.00 SENIOR KLUB hraje MTO V. Kriso
KD Střelnice
Úterý 18. 10. 18.00 KONCERT Amatérský komorní 
orchestr z Kodaně a smyčcový orchestr ZUŠ
Rytířský sál Španělského křídla SHZ J.Hradec

  Jindřichův Hradec 

  Kulturní přehled 

  Kamenice nad Lipou

  Nová Včelnice

  Žirovnice

Čtvrtek 20. 10. 19.00 PĚVECKÝ SBOR SMETANA
Kaple sv. Maří Magdaleny 
Čtvrtek 20. 10. 19.00 Travesti skupina HANKY PANKY 
:„TECHTLE  MECHTLE“ - KD Střelnice
Neděle 23. 10. 16.00 K. Herzinová: „O SLUNEČNÍKU, 
MĚSÍČNÍKU A VĚTRNÍKU“ - KD Střelnice
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Divadelní spolek AJETO si Vás dovoluje v letošním 
roce pozvat na zbrusu novou komedii Světáci. 
Kdo by neznal filmový hit Zdeňka Podskalského 
a Vratislava Blažka s úžasnou hudbou Evžena Illína 
a Vlastimila Hály o partě tří fasádníků od Velhartic 
zvelebující Prahu, která se pro ně stává městem 
plným lákadel, zábavy a bujarého nočního života. 
Po nevydařeném vstupu do společnosti v baru 
Diplomat, kde způsobí požár, se rozhodnou vzdělat 
v oblasti společenského chování. Odevzdají se 
proto do rukou zkušeného vychovatele, emeritního 
profesora tance a společenské výchovy. 
Velký den „D“ se blíží a naši již skoro „dokonalí“ 
gentlemani znovu navštíví již zmíněný lepší podnik. 
Jsou připraveni si užít ve společnosti dam na 
úrovni. Kdo mohl tušit, že nakonec natrefí na trojici 
podobně „dobře vyškolených“ lehkých dam? 
Doufáme, že i vy se pobavíte spolu s námi 
ve společnosti „světáků“, alespoň tak dobře, 
jako se my bavíme již při zkouškách. Více zjistíte 
na našich stránkách www.ajetodivadlo.cz.

Zveme Vás na akci, 
kterou pořádá místní svaz žen v Nové Včelnici

Sbor dobrovolných hasičů, kulturní komise Města 
Nová Včelnice a Městská knihovna Nová Včelnice
pořádají

v pátek 
7. října 2011 
od 15 hodin

DRAKIÁDUZadarmo přineste – věci, které již 
nepotřebujete, ale jsou použitelné, pěkné a 
mohou posloužit někomu jinému.
Zadarmo si odnesete – věci, které se Vám hodí 
a můžete je použít.

Nebo se přijďte jenom podívat.

Kdy?   Sobota 1. 10. 2011   8 – 11.30  hodin
Kde?   Velká zasedací místnost městského 
úřadu – l. poschodí
Příjem věcí pouze do 10.00 hodin!!!!!!!

Využijte této akce!!!!!!

Z A D A R

  Ochotníci z Počátek opět v Nové Včelnici 

Novovčelnický zpravodaj vydává Město Nová Včelnice nákladem 1100 ks, neprodejné. Evidenční číslo: MK ČR E 11662. IČ: 247146. Měsíčník, 
příspěvky nevracíme. Redakce je oprávněna články krátit nebo upravit. Nepodepsané příspěvky nebudou uveřejňovány. Příspěvky dopisovatelů 
a čtenářů nemusejí vyjadřovat stanovisko redakce. Grafika, sazba:  Vladimír Klíma - 777 605 808, Tisk: RAIN s.r.o., J. Hradec, Redakční rada: Marie 
Davidová , Pavlína Nebeská. E-mail: redakce@meu.vcelnice.cz.  Uzávěrka podkladů do příštího čísla je 18. 10. 2011

Sejdeme se na louce 
„u zahrádek“ směrem na Ždár

Kdy?  6. listopadu 2011 v 19 hodin
Kde?  Hotel jelen
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KAMENICTVÍ

SEVERA KAREL
• VÝROBA A MONTÁŽE POMNÍKŮ, RÁMŮ

A KRYCÍCH DESEK
• ZHOTOVENÍ ZÁKLADŮ POD POMNÍKY

• PRODEJ HŘBITOVNÍCH DOPLŇKŮ
• ZHOTOVENÍ NÁPISŮ A PŘÍPISŮ

• PEČÍCÍ KAMENY

HUMPOLEC   PELHŘIMOV     KAMENICE n. L.
Parkoviště            Křemešnická   1946 Po tel. dohodě
u obř. síně
Tel: 777 612 640     Tel: 565 323 360            Tel: 565 323 360 

                                      777 162 132                   777 162 132

!!!ZAJÍMAVÉ CENY, PRVOTŘÍDNÍ KVALITA,
PRODLOUŽENÁ ZÁRUKA!!!

ZAVOLEJTE, ZAKÁZKU PŘIJEDEME 
SJEDNAT OSOBNĚ

KRE JČOVST VÍ
Miloslava Přibylová

Vlčetínec 4
Provádím veškeré krejčovské 

práce, opravy i přešívání.
Vše kvalitně a za příznivé ceny!

Šaty od 500 Kč
Sukně od 300 Kč
Kalhoty od 380 Kč
Sako od 600 Kč
Halenka od 360 Kč

Výměna zipu kalhot, 
sukně od 70 Kč
Výměna zipu bundy 
od 90 Kč

Tel. :  603 550 903
Po tel. dohodě kdykoliv i o víkendech
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PRODEJNÍ DOBA:
Po-Pa: 6.30 - 18.00, So: 7.00 - 12.00

NEDĚLNÍ PRODEJ:
8.00 - 11.00

Každý den čerstvé pečivo z náší pekárny!!!

Mléko trvanlivé polotučné 1 l .........................11,90
Milkin čerstvé mléko 1 l super cena!! ...........13,90
Tvaroh 20% 250 g .................................................12,90
Sýr Blaník 80 g různé příchutě ..........................8,50
Jog. Muller mix 3,5 % 150 g ...............................9,90
Eidam plátky 30 % 100 .......................................11,90
Pozdrav z hor 250 g ............................................ 21,90
Activia 120 g bílá, sladká .....................................8,90
Listové těsto 500 g ...............................................18,90
Libová vepřová směs 1 kg super cena !!!....89,90
Uzená vepřové ocísky 1 kg  ..............................79,90
Loupací párky 1 kg ...............................................49,90
Česká šunka 1 kg ..................................................99,90
Špekáčky vázané 1 kg ........................................59,90
Gothajský salám 1 kg super cena!! ...............49,90
Poličan 1 kg ..........................................................129,90
Kuřecí stehna 440 g super cena !!! ................24,90
Kuřecí játra 500 g ..................................................19,90

Drůbeží sekaná 500 g super cena !!! ............19,90
Míša multipack 5 x 55 ml...................................39,90
Nowaco hranolky 1 kg .......................................25,90
Špičky , Duetky 210 g různé příchutě .........16,90
Coca Cola , Fanta, Sprite 2 x 2 l .......................47,90
Mattoni přírodní 1,5 l ..........................................10,90
Pivo Samson  světlý výčepní 0,5 l ....................6,50
Pivo B.B. Premium exportní  ležák 0,5 l .........8,90
Jar 1 l různé druhy ................................................... 35,-
Orion Milena, Kofila a Kaštany 50 g ................7,50
Stella extra 250 g ..................................................14,90
Punčové kostky 270 g.........................................15,90
Magister 0,5 l............................................................119,-
Káva Jihlavanka standard 250 g ....................37,90
Otiole olej slunečnicový 1 l super cena !! ...35,90
Sklepmistr modrý 1l bílý a červený ..............39,90
Mouka polohrubá 1 kg super cena !!! ............9,90
Hřbitovní svíčky kalíšek 10 x 25 g .................19,90

V letákové akci od 10.10. do 23. 10. 2011 mimo jiné nabízíme: 

  Zákazníkům také nabízíme možnost vybírání peněz prostřednictvím  
platební karty - cash back. Také si u nás můžete dobít mobilní telefon. 

Stáčené víno za super cenu 49,90 za 1 l.

Víkendová nabídka:  6. 10. - 9. 10. 2011             Mléko trvanlivé 1,5  Benefit 1l  ....... 10,90
Víkendová nabídka: 13. 10. - 16. 10. 2011         Kuřecí prsní řízky mr. 500g  ........... 53,90

POTRAVINY
Na Hliněnce 479, Nová Včelnice

Každý měsíc losujeme tři zákazníky, kteří ve věrnostní soutěži vyhrávají 
nákup zdarma ve výši 900,- , 600,- a 300,- Kč. Bližší informace obdržíte na prodejně.

Těšíme se na Vaši návštěvu!

FLOP JE VAŠE JISTOTA  !
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